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?. I  posiedzenla XXfX sesj i  Rady MieiskieJ w JqdrzeiowÍe odbyteJ

w dniu 25 wrzeÉnia 1992 rolru o godz.9-teJ w sali Urzqdu ReJonowego

w JqdrzeJowle.

Ad.1.  hzewodnicz1cy Rady Miejskiej  T.Lato otworzyl  obrady

XXIX ses j i  Rady  MieJsk ie j  .S tw ierdz l i - r |e  na  s tan  28  radnych

obecnych Jest 20 radnychrco stanowi 71 15 %.

Jest to quorum prawomocne do podeJrnowania uchwa?.
Frzewodniczqcy powltat  przybylych na sesjq radnychrgoéci  zaproszonych

t *s2r¡stk ich uczestniczacych w obradach Rady.

,Radny A.C ies ie lsk i  wn iosku je  o  rozpat rzen ie  pk t .24  proponowanego

porz4dku obrad na dzís ie jszym posiedzeniu Rady.
Przewodnlczacy Rady fnformujer2e ten temat planuje s iq rozpatrzyé
jutro przy okazji omawlanla tematu rrProblemy rolnictwa na terenie

mias ta  i  gminyr r .

R.adny  A.C ies ie lsk i  wycofu je  wn losek ,

Porzadek obrad przyJqto 1/  g losaml p?zy 2 wstrzynujqcych siq.

Porzadek obrad:
1 .Ctwarcle sesJirstwierdzenie quorumrprzyjqcie porzqdku obrad.

2.UsprawleCl iwienie radnych nieobecnych na sesj f  w in iu JO.06.br.

i  7 . o 7 . b r .

S .PrzyJ€c ie  p ro tokó lu  z  poprzedn le j  ses j i .

4.  Powolanie sekretarza obrad.

5.Sprawozdanle z wykonania budZetu miasta i .  gminy za f  pó?rocze

1992 roku.

6.Zmlany w uchwal-e bud2etowej

af rozpatrzenie postulatów placowych zalogi ¡{PK.

T.TnformacJa o uykonaniu uchwa? Rady ¡ ' te jskiej  podiqtych na sesj i

w  d n i u  3 O . O 6 . b r  1  7 . A 7 . b r .
S.fnformacJa o pracy Zarzadu } , l leJskiego miQdzy sesJarnl .

!.PodJqcfe uchwaly w sprawle rezygnacji z udziaTów w Spólce
rrMuni.clpiumrr .

lO.Podjqcle uchwaly w sprawie podwyZszenia oplaty targowej.

l l .PodJqcie uchwaly w sprawie zmian w Statucie Gmlny /wprowadzenle
aneksu/.

l2.PodjQcie uchwaly w sprawie zmlan w Regulaminie Organlzacyjnym

Urzqdu l*J.eJsklego.

13.Zatwlerd.zenl.e ZarzaCzenia Porzqdkowego nr 1 /gZ Zarzadu Mlejskiego

w sprawle ograniczeri w korzystaniu z poboru wody z komunalnych

urzaCz.eri zaopatrzenf a w wodq w okresie suszy.
' l4.Uchwalg * sprawie utworzenla fi l i i  Przedszkola nr 6 w budynku

bytrego przedszkola koleJowego.
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1 5.Por, ' ro lanie KornisJl  dyscypl inarneJ p?zy Urzqdzie iv l ieJskim.

l6.PodJqcie uchwaly w sprawie sprzeda2y nieruchomoécl  zabudowanych

gara2anl  na terenie miasta J€drzeJowa /art .8 ustawy o gospcürce

Aruntaml/ .  
?

lT.PodJecie uchwaly w sprawie zmiany ceny ' l m- powierzchni u2ytkowej

1oka11 mieszkalnych w budynkach komunalnych zbywanych na rzecz

dotychczasowych naJemców.

lS.Fodjqcie uchwaly w sprawie przeznaczenia gruntów rolnych na cele

jednorodzinnego budownictwa mieszkaniowego.

lg.Podjecie uchwaly porzqdkoweJ o obowiqzku segregacJl  émleci .

2O.InformacJa o wykonaniu uchwaly Rady iut leJskiej  w Jqdrzejowle

nr XXY/14O/gZ w sorawle ponownego rozwaZenia argumentów przeciw-

nlków budowy obwodnicy miejskiej  wedlug wersJi  I I .

2 l .PodJqcle uchwaly w sprawle opini l  dotyczqceJ refornny Paústwat

najaceJ na celu wprowadzenie powiatu sarnorzqdowego.

22.Nawlazanie wspótrpraay z gmlnq wloskq.

2J.Problemy rolnictwa na terenie niasta i  gmlny.

24.Rozpatrzenie proÉby rolnlków wsi Lysaków o umorzenie I 1 III raty

podatku gruntowego NSZZ Rol"ników Indynidualnych trsolldarnoéórt

Zarz4d Gniny w JqdrzeJowie w sprawie obni2enla fII i  IV raty

podatku gruntowego dla rolników naszeJ gmÍny.

23.Zapytanla i  wolne wnioski .

26.UroczystoÉci do2ynkowe,

2T.Zamlnniqcle obrad.

Ad.2. Rada Jednogtroénle usprawiedliwila nieobecnoÉé radnych:

A . Ci es i el s ki ego, J. Flatys a, W. Kal lnlna, J. Krzanows ki ego, T. Lato,

D.Forqbskie¡- lv lut t iaryrW.WoÉniaka na I  posiedzeniu sesJi  w dniu

J 0.  O6. br,  eraz A, Ci  esÍ  e1 ski  ego rW Kal in ina,  B. Koci  szewski  e j  - l&rslal ,

T. Lat o r R. Matus I ka, 1'I. Poc zqte go, E, Fods I adlo, W. Wc¡ áni aka, J. Haty sa

nieobecnych na I f  posieclzeniu sesJi  w dnlu 7.O7.br.

Ad.J. Rada 18 glosaml przy 2 strzyrurjqcych siQ przyJgla

pro tokó l  z  poprzedn le j  ses j l .

Ad.4. Rada Jednogloén1e na sekret,arza obrad powotala rad.nego

J.Hatysa .

Radny J.Hatys wyrazll zgodq na pelnienie funkcji sekretarza.

Ad.5.  ReferuJe B.Ciepluch-Skarbnik Gminy.

/Spravrozdani e w zaT4czeniu do protokólu/ .

. Sprawozdanle z wykonania bud2etu niasta i gminy za
f pótroc2e 1992 roku zostalo przeslane radnym.
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Nastqpnle Przewodnlczqcy Rady udzieli l  glosu p.J.Hatysowi-

Przewodniczqcenu Komisji Bud$eturGospodarki i Mleniarktóry przedsta

opiniq Komisji w omawlaneJ sprawie.

/wystqpierrie w za?.qczeniu do protokóhu/.

Rad.a JednogloÉn1e przyjQla sprawozdanie z wykonania bud2etu miasta

1 gminy za I póTtocze 1992 roku.

Ad..6. i 6a. hzewodnícz4cy poinfornowatr Radqr2e otrzymaT plsno

zahogl MPK w sprawie podwy2ek plac 1 zapoznal z iego treéclq.

/pismo w zatrqczenlu do protokóLu/.

W sprawle teJ zorganizowano zebranie ,w któryn Jak poinformowal

Przewodnicz4cy uczestnl czy! wspólnle z Zastqpcq Burmistrza.

prosllem dyrekcJq 1 przedstawicleli zwt-4zków zawodowychraby przeds

-w111 swoJe probleny na dzis le jszej  sesJi .

Udzie1il w tej sprawie glosu p.E.Nawrotowl-kierownlkowi MPKIktóry

przedstawll sytuacjq finansowq przedsiqbiortswa.Flówl} o podjqtych

dz i alanlach oszczqdno éc i owych przez przedsl qbl orstwo. PoÍnf ormowatr

Radqr2e grninyrna terenle których kursuJq autobusy MPK placq za wykc

nane km na lch terenie z wyJqtkiem Nagtrowicrgdzie ldz1e to bardzo

opornie.Okotro 15O nln z1 brakuje narn do korica roku na dzialalnoéó

podstawowq.W zwlqzku z tym nie rnogllémy daó podwy2ki zalodze od

1 lutego ubleglego roku.Z wyJ4tklem spraw placowych zaklad pracuje

prawidlowo.\{prowadzil l émy handel paliwem na zewn4trz.Jednak pod¡gtr

dzlatranla nie zabezpleczajq brakéw pieniq2nych przedslqbiorstwa.

hi dyskusJl gl.os zabrali:

Radny il¡.Kuémlerz pytal o obecny stan zalogi.wyJaÉnlenla udziela

kierownik MPK E.Nawrot , lnformuiEcrLe zatrudnione Jest 62 osobyrna

koniec roku bgdzie zatrudnlone 59 ,w tym zatrudnionych jest:

21 k ierowców ,15 osób stacj l  obslugirB obslugi  autobusów t1 k ieror

ca gospo tlarczyr5 pracowników personelu gospodarczegor6 pracowników

ad.rnini stracyjnYch, 6 pracowników in2ynieryjno-technicznych.

R.adny St.Baraúski pyta jak przedstawia siq érednie wynagrodzenle

poszczególnych grup pracowni ezyctt.

I1e dajq oÉcienne gmlny na komunlkacjq miejskq.

i{yjaÉnienla udziela kierownik MPK E.Nawrot nastqpuiqco¡

sprawy placowe

érednla placa 2.221.A35 zl  brut to

dyrek tor  6 .668.253

g}ówny ksiqgowy 7/B etatu 2.82E.700

pracown'¡ ,cy technicznÍ 2,478-728

pracownicy adrninistracyjni  1.879"955
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k lerowcy 2.42O.52O

obsluga autobusów 2.4O2.52O

stacJa obs?ugi  2.Q18.862
persone l  gospodarczy  2 .051.87O

kieowca wozu gospodarczego

rówaoczeénie zaopatrzeniowiec 2.170. 988

DotacJegmln oéciennych za okres 8 m-cy br.  !

Naglowfce -64 nú,n zV

l"alogoszcz -5O m1n z1

Sobków -58 n1n z1
Oksa -25 m]..n 27.
Nastqpnie Skarbnik Gminy przedstawi la projekt  zmian w budZecie na

1992 rok i  wnioski  o dof inansowanie dla innych jednostek.

/projekt uchwaty w sprawie zmian w budZecie miasta i gminy na 1992 rol

zostal  przestrany radnym / .
Przedstawl la wnioski  o dof inansowanie szkoly nr 4ro fundusze dla
d1a Klubu Sportowego rtNaprzódrr 1 dla MPK.
Przewodnicz4cy Rady :mówiliémy wiosnqr2e rtNaprzod.owi.tt pokryjerny kosz-

ty 25 mln zl przejazdu zawodników sportowych do Feignies.
Radna B.Kociszewska-luusial sugerowala uruchonienie prywatnej

komunÍkacj i  w Jqdrzejowle.Likwiadacja l4PK zdaniem radnej  jest  n iedo-
puszcza lna .

Zglosi la nastqpuJqce postulaty:

l ruruchomié prywatna komunikacjq¡
Z.zabezpieczyó rozklady jazdy lt iPK przed niszczeniem i spowodowaóraby

by?y  bardz ie j  czy te lne ,

3 .przeanal i zowaó place

/níe powlnno byó tak du2eJ rozpiqtoéci  p?ac miqdzy kierownikien

a pracownikani l rponievraZ kraj  Jest  b iedny,
4.  zrnnie j  szyé admini  stracJq.
Skarbni.k proponowala przeglosowaó projekt uchwa?y w sprawfe zmlan

w bud2ecÍe miasta i gminy na 1992 rok w wersJi przeslanej radnym,

a nastqpnÍe przeanalizowaé zgloszone wnioski.
Radna B.Kociszewska-,i\:siat: jestem zbulwerolrrana koleJnym proponowanyn

dof inansowaniem oÉwiatyrpyta dlaczego nie rozl iczono Skroniowa.
Radny L.l laksalon:uwa2amr2e rozpatrywanie !1czne tych problemów jest

zasadne. l . iaJpierw nale2y siq zor ientowaé w najpi ln ie jszych potrzebach

i  wz14áó je pod uwage.Dof inansowanie szkoly nr 4 jest  problemen

tego typur2e Ministerstwo Edukacj i  Narodowej przyjqlo takq zasadqr2e
bQdzie dof inansowywaó ty lko tamrgdzle dof inansowano z innych

z T o d e l  . '
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Budowa szkoly nr 4 stanqlarwprowadzil iénry dzf eclrw tej chwili jest

pilna potrzeba budowy sali gimanstyczneJ.Przy uchwalaniu bud2etu nie

udatro ni siq rad.nych przekonaóraby cokolwiek uchwalié dla tej szkoly

ZostaLy wykonane roboty ,nie rna pieniqdzy na zaplacenie faktur.
W ú-cu czen^rcu odbylo siq posiedzenie Zarzq¿du z udzialem inwestora.
Ponownie te same osoby zaprosÍtrem na posiedzenie I 'onisii Oéwiatyt

KuJ-tury i Sportu.fnspektor nadzoru obecny na tyn posiedzenlu wyrazil

s iqr2e | t je2el i  w teJ formle pozostawimy , .  oblekt  na z imq bqdzie

ogronna dewastacJarr.

Radny L.Maksalon apeluJe do radnych o dofinanowanie budowy szkoly

nr 4r je2et i  teraz nie przeznaczymy pieniedzy na ten ce1 bqdzie to

tragedlq d1a JqdrzeJowa stwierdza radny.

Radna B.Kociszewska-lfuslal pyta co z budowq szkoly w Skronlowie.

Burmistrz:nie zanykaJqc dyskusJl  na ten temat chcg jasno okreél iét

czy Rada no|e dzlslal daó pienlqdze dla MPK i szkoZy nr 4.

Proponowa! przeglosowaé to rco jest Ju2 bezsporne /dofinansowanie
przedszkal i / .Mo2emy do podzialu zadysponowaó JOO m1n 21.

Radna B.Kociszewska-l 'fuslal pyta kto decydowatr o wysokoéci poborów

kierownika MPK.

Przewodníczqcy R.ady: Zarzqd FfÍeJski .
Radna B.Rogulska: nie uslyszel iémy sprawodzania komisJlrktóra prze-

prowadzata kontrolq w MPK.Poszczególni przewodnícz4cy Komisji Rady

powinni  przedstawló wnioski .

Za przee1anym projektem uchwaly w sprawie zmian w bud2ecie miasta

i gminy na 1992 rok glosowato 16 radnych ,4 radnych wstrzyma?o sie

od glosu.

/Uchwala Nr XXIX/161/92 w zalqczeniu do protokófu/rna flf posiedzeni

te j  s€i  uchr ' ¡a la zostanie zmieniona.

Burmistrz:w moJej  ocenie stan rzeczy istniejqcy w MPK nie jest  stane

który mo2na akceptowaó.Zajmujq stanowiskor2e podwyZki pZac powinny

byó T4cznie ze zmlanani or65anizacyjnymi.Zastanowió s1q na1e2y w jaki

formie ma azialaó MPK.W ubiegtym roku podjel iÉmy uchwalq o przekszte

ceniu przedsigbiorstwa w zaktad bud2etowy.Uchwala ta zostala
uchylona przez WoJewodq.

Frrrarr i  qfr .z nrazg{sf¿si}  Sk}ad komisj i  dO zbadania pracy MPKi kontynuu_-

wypowiedá :  komisJa uznaTar2e na1e2y utrzymaó funkcjonowanie przedsiÉe

biorstwa do roku czasu.Komis, ia byta przeciwna polEczeniu MPK

z RPGKiM'poniewa2 sytuacja f inanowa RPGK1PI po przejqciu c ieptownic-
twa byr¿ niepewna .Pani Anna Jqdrocha z Reg'ionu Swiqtokrzyskiego
rf  8ol Ídarnoéci . r r  badala sprawq I ' {PK i  jest  zoaniar2e na1e2y po}.4ezyé
te  przeds i 'qb io rs twa.Tym mo2na doszukaó s iE  osczEdnoéc i  oko lo  1  mld  z
I-ani  ta ioda;e rnotyrvacjq tego stanowiskara : r ianowicie :wspólne
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magazyny ,warsztaty naprawczerredukcja zatrudnienia okoto 15 osób.

/Cpinia p.A.Jqdrocha w zalaezenlu d.o protorróLu/.
lüa1e2y przekszat?ció MPK w zaklad budáetowy przy RPGKIM.lr/ówczas po
reorganizacj i  tego zaktadu sprawa podwy2ek powinna mieé miejece.
W najbl i íszydn tygodniach jesteémy w stanj .e przygotowaó projekt

uchwaly w tej  sprawle i  ewentualnie podwy2kq p?ac d1a osób pozostajq-

c y c h .

Problern oÉwiaty jest  sprawe powa2n¿. i {usimy sie zastanowió jak rozd.zie
-1 ió  te  f00  n ln  z? .Szko la  w Skron iowierk tó ra  ty le  p rzyn ios la  nam
znartwieñ jest  Ju2 na ukoiczeniu.Brakuje ty lko komina ,którego koszt
szacuje s ie na 150 mln zL.Po zrea]- izowaniu tego w-ydatku dzieci

rnoglyby rozpoczAó naukq,
r , ' / iceprzewodniczacy G.Slewiorek pyta czy l i r^¡ota 15O nJn zl-  jest  wartoé-

ciq komina i  kto jest  wykonawcq.

R.adny L. l . {aksalon-}üaczelnik t )ddzialu Zamiejscowego Kurator iurn Oéwiaty

w JedrzeJowie -vüyjaÉnia ,2e wykonalrcq jest  S' IFAKO w Sqdziszowie.

Jes t  to  kon in  s ta lowy.

F .adny  C.Lekasa:  w iosnq ten  kor in  kosz towa? e3 mln  z t .W p ie rwsze j

wersj i  mia? byó budowany z ceg?y palonej .Jest  taki  wymóg Sanepidu.
Srednica kornina wynosi  700 mrn przy wysokoéci  25 m.

hl iceprzewodniczacy Siewiorek informuje ,2e FKS zamówi1 komin w f i r -

rn ie w Piñczowfe dlugoéci  37 m za znaczníe niászq kwotq .Jest  zdanÍa,
)c ut +\/m nrzypadku naleZalo szukaó taúszego wykonawcy.r r  u J ¡ ¡ r  y ¿  a !

P.adny G.Leksa popiera glos G.Sj .ewiorka.
P. Nowakowski- l { iceprezes rrspo}emtt  FSS proponuje odsprzeda2 komina

po bytej  p iekarni  za 30 mln zt .
P.adny K,Grabowski :w l - ikwidowanym PTHW 16 m komin sprzedano za

1  . 2 O O  t y s . z 1 ,
I iadnyl{aksalon: jest  to minlmalna kwotartwierdzir2e Kurator ium wesprze

inwestyc jq .
l fadna B.Rogulska:dyskutujemy ¡cz!  JOO m1n zL przeznaczyó na to tczy
na inny eel.Sprawa problematycznarczy tE kwotq uzyskamy.Na zadania

zaplanowane nie bqdziemy mleó pieni \ ,dzy.Stawia wniosek formalny

o wycofanie tej sprawyc

Frzewodntcz4cy Zwi4"zków Zawodowych I"IPK p.Kc',val czyk przedstawil

sta.nowlsko zwlqzków zawodowych w omawianej sprawie.

/pismo w zal4czeniu d.o protokóLu/ .
Radny i 'J .Kuémi erz:sprawa by?a opiniowana przez Konis jq Sud2eturGospoda^

rkl  i  Mienia 1 wyda?a opinig pozytymrs.
Przev¡odniczqcy Konis j i  odczytal  protokó? Komisj i  Bud2eturGospodarki
i  i ' l ienla. .w czqÉvi  dotyczacej  przedmiotowej sprawy.
Przewodniczqcy Rady: ;estem zaskoczony tymr2e Komisja Bud2etu,
Gospodarki  i  Nienia tak rygorystycznie podeszla do tej  sprawy.
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Podaje l- uzasadnia swoJe odmÍnnne stanowisko.

MPK straj lm nie podJ€lorwstr iymatro s iq 1 1/2 ^ i"uiqca.Dotacjaro które

mowa jest  dotacjq d1a ich prze2ycia do koúca roku.

Radny K.Grabowski jest przeciwny oplnii wydanei ptzez paniq A.Jqdro-

chq.stwierd.zarte nie jest  no2l iwoÉciq poZqczenie magazynów i  prowa-

dzenle przez Jednego magazyniera.

Zastqpca Burmistrza wyjaÉnia sprawe wynagrodzenia klerownictwa MPK.

Jest to ustalone nozng661$geniem Rady Ministrów.Kierownik Nawrot na

wynagrod.zenie naJni Zsze'tego systemu wynagrodzenia.

Radny W.KuÉmierz:komunikacJa miejska od?,qczy},a s le od KieLc i  chcia?

stanowió samodzlelnq Jednostkq.Czekamy l1/Z roku i  '  n le widzimy

postqpu hr tym zak?.adzíe.Prosze o wskazanle 1ródla skqd ptzeznaczyé

plen1 qd.ze ,na pewno bEdq to podatnicy.

Wf d.zimyrZe autobusy po godz.15-teJ je2d24 puste.Evrentual-nie sprywatl '

zowaó to przedsi  qbiorstwo.

Pan Kowalczyk:  je2e1i  chodzi  o pobory naszego dyrektora nie sq wysok

niskj"e sq nasze pobory.  1{  lnnych miastach kierowcy maiq wiqksze

star" :k1.
Radny L.Maksalon-przewodniczqcy Komisji 0éwÍaty rKultury i Sportu:

sprawa dzialal-noéci  I ' IPK byla poruszona na posÍedzeniu Komisi i .

Wyrazl l iémy oplniqr |e my jako samorzqd mamy obowlqzek zapewnienia

komunikacji d1a mista 1 gminy.lvly mamy zapewnió formq uslug d1a

ludnoÉc i ,  án j .e  to  ,2e  k toé  n ie  ma pracy .

Padl  taki  r , , ' l r iosek komisj l raby przystanki  MKS udostqpnié d1a

autobusów PKS.

Radna D.Klwiorska :bardzo d.aleko odblegl iémy od porzqdku obrad' .

Nie mo2eny podJqé uchwaly o przeksztatrceniur l ikwidacj i  czy polqczen:

Musi  byó odpowlednie postqpowanie przygotowawcze.Dzis ia j  mo2emy

pod jaó  decyzJq tczY daó do tac iQ,  czy  n ie  daó.Proszqraby  radn l  t rzymal -

s iE  tematu .Jes t  to  smutner2e mus imy wyra íaó  wdz iqcznoéór2e k toÉ n ie

strajkowal.Przewodniczqcy zwí4zków zawodowyci MPK 2qda JOO m1n z].

Na1e2y podJqó decyzjq;czy Aaó tv lPi t  15O m}n 27, czy innq kwotq.

Burmis t rz :z rozumia lem wnÍosek  KomisJ l  Bud2eturGospodark i  i  M ien ia t

aby nie l - ikwj .dowaó l , lPKrale je przeksztalc ió.úzis ia j  n ie jest

wlaécir,..1,' n:ornent, aby tg sprawq rozstrzygnqó.

ProszqrebY Rada wypowied.ziaLa siq czy Zarzqo na wszczqó postgpowani

przygorowawcze o przeksztatcenie trPK w zaklad buci2etowy przy RPGKii ':

R .adna B.Rogu lska :  je2e11 w te j  chv¡ i l i  n ie  pode jmiemy decyz j i ' l udz ion

trzeba daó wypowiedzenierbo bqdzie t rzeba plació za ur lop tym

pracownj- ko¡n.

Rad.a 15 glosami tprzy 3 glosach wstrzyrmjqcych siq i4przeciw zobowia'

zaTa Zarzad F. ie jski  do wszczqcia postqpowania przygotowawczego
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o przeksztalcenie MPK w zaklad bud2etowy ptzy RPGKIM.

Skarbnlk Gmi.ny:uwa2amr2e do kor¡ca roku globalna kwota dochodów

zostanie wykonana.-est to ostateczna kwota wzrostu dOchodów.

Burmistrz:od?o2enie decyzj i  o przeznaczeniu dotacJi  d la szkoly nr 4

skompJ. lkuje sytuacjq.

Radna B.Rogulska proponuJeraby f l f  czqÉó sesj i  odbyó w paádzierniku,

a przed tym odbyó posiedzenie KomisJi  BuC2eturGospodarki  i  Mienla

i przea¡ralizowaó tq spra\¡¡e.

Rac"na B Kociszewska-Fhrsial '¡ Pan Przewodniezacy RadY powledzi aTrLe

muslmy lbf Aotowaó do koúca roku.PoczekaJmy na dyskusjg w komisjach

do czasu uchwalenia formy przeksztalcenia przedsiqbiorstwa.

JesteÉmy samorzqdem i nie nusiny tak bardzo trzymaé si? rozporzqdzen

Rzadu.ZyczE sobieraby place kierowników byly ustal-one przez Radq.

Radna G.Pelka: przed.siqbiorstwo t 'FK ¡nusi  is tn ieórwiele oszczqdnosci

muszq szukaó wewnqtrz zakladu.
Radny A.C les le lsk i : je2e1 i  b tdz ie  zaanga2owan ie  inne j  s t rony  to

Kurator ium da pieniqdze.Pytarn i le da?o spo?eczeústwo na budowq szko-

7y nr 4.Stawia przyktad szkoly w }hichowiergdzie znaczna ezqáé prac

jest wykonywána w czynie spolecznym.

Radny K.Grabonski :w imieniu iC-ubu SportowegortNaprz5¿tt vrystqpuje

o dotacjq 29 mln zL na pokrycie kosztów przejazdu zawodników

sportowych Co Fetgnies oraz przywóz leków.

Burnistrz: dlarrFaprzodurt proponuje kwotq 27ri m\n z7rd1a rrGryfurl

1  . 5  m l n  z ] .
Rada 16 glosami,  przy 3 glosach wstrzymuja_cych siq przyiqla wniosek

p.radnej  Rogulskiej  ustalajqc posiedzenie KomisJi  fud2eturGospodarki
i  i ' ' ' i ienia na dzieñ 29,09.br,  r lá godz.13-t4 a?az I f f  posiedzenie te j

s e s J i  n a  d z i e ú  f 0 . 0 9 . b r .
Radna Rogulska kwestionuje sprawq przeznaczenia funduszy na sport

notywujae tyrnr2e érodki  te 9biera s iq z zad.aú do real izaei i  w ie i
okrqgu wyborczym,

l ,1.Grad. -Kieror*nik Wydzia?u Konunikacj i  wyjasniar2e sq to pieniqdze

nie wykorzystane na remont ul.Kwartyngdzie na zadanie Rada

przeznaczyla 100 mln zTra remont wykonana za 75 nln 27.

Rada 12 glosami przy 6 wstrzymuJacych i 1 glosie przeciw uchwalila

27 ,5 m|n zl przeznac zyó dla lüubu Sportowego t'Naprzód'r i 1 ,5 nún zl

d1a ttGryfurt/ niewykorzystane Érodkl z ul.Kwarty/,
Przewodnicz4cy R.ady ogtasza 10 minutowq przerwQr

Wznowienle obrad.

Ad.7 i 8. Referuje Burrni.strz.

/informacje w za?a,czeniu do protokólu/.
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' t ' ¡  dyskus j i  g los zabral i :

R.adna B.Kociszewska -i 'usialzarzuca Zarz4dowi lvl iejskiemu podejmowanie

decyzj i  bez konsul tacj i  z R.adq.

Burmistrz :Zarz4d, ma pewne zastrzeZone kompetenc je.DzlalalnoÉó

Zarzadu turgdzie nie Jest  upowaániony ogranicza siQ do sporzqdzania

projektów uchwal F.ady.DzialalnoÉó Zarz4du vrynika z upowa2nienia

ustawow€Bo.

Radny K.Grabowski wnioskuje w imieniu Konisji Porzqdku R.rblicznego

o przekazanie sarnochodu s?u2bowegorrPolonezrf  d l -a Stra2y MiejskieJ.

BurmistrztZarz4d nie podzieLi l  zdania Komisi i .  Samochód bylby

wykorzystywany praktycznie przez 1 lub 2 osoby.Js2sl i  idzie o male

rn ias teczka zakupu je  s iQ jednoé1ady d1a St ra2y  l4 ie jsk ie j rnp .sku tery .
Kadny K.Grabowskl¡komisJa wnioskujqc o przydzial  samochodu miata na

uwadze toráe Stara2 l ' l ie jska nigdzie poza Jqdrzejowem nÍe byla.

Dzis ia j  zamel,dowano mi o obciqciu drzew w Ludwinorulet iest  to zadanLe

d1a St ra2y  l { ie jsk ieJ .Jes t  tendencJa odchodzen ia  od  samochod.ów

s ?u2bowych.
Radny K.Grabowski :  je2e1i  ZarzEd nie podziela tego ' l ' . l t ioslurwnoszq

o jego przeg losowan ie .

Zas tqpca Burmis t rza :  n j .e  jes t  p rawdar2e panowie  ze  St ra2y  I te jsk ie j

dzialajq ty lko na terenie miastarnarny takie niepisane porozumienie

z Sanepidem i  Zaktadem h'odociqgów i  Kanal izacj l  i  panowie c i  b iorq

udzial  we wspólnych kontrolach,

Obecny samochód w petni  zabezpiecza potrzeby Stra2y Miejskiej .

OdnoÉnie drzew w Ludwinowie sprawdzirny kto tego dokonal.

Radny K.Grabowski :n ie wLem jaki  jest  stan samochodu.

Srodkani  t rwa?ymi dysponuje Radara samochód jest  érodkiem trwalym.

WyjaÉn ien ia  w teJ  kwest i i  udz ie la  radca prawly rs tw ierdzaJqcr2e

uchwala Rady rnoZe byó ty lko oplniujqca.

R.ada 11 glosamf przy 4 przeciw i  5 glosach wstrzymujacych siq

zaleciTa Zarz4dowi MleJskiernu przekazanie samochodu rrPol onezft dla

pot rzeb St ra2y  I ' i i e jsk ieJ .

I?adna B.Kociszewska- i r fusia? prosi la o poinformowanie o real izacj i

uchwaly w sprawie przystapienla gminy Jqdrzejów do porozumienia

komunaLnego.

WyJaÉnienia udziela Burnistrz rna.stqpuiqco: odbyl iSmy spotkanla

z wój tam1 i  Burrnistrzem Sqdziszowa i  n ie bylo wol i  podpisania

porozunienia.Nie mogl i  s iq pogodzióraby jedna z gmin byta upowaZnio-

na do clysponowania tymi pieniqdzml.Uczestnicy spotkania uznal i r2e

ce1 jes t  s lusznyra le  do  porozumien ia  n ie  dosz lo .Ma powstaé  powia t
jako jednostka samorzqdowarktórej bedE powierzone pelrne zadania.
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,,,.Iówczas powi.at bytby dysponentem szpi.tala i rnieniem slu2by zdrowia'

Ad..9.  Rada 1S g?osarni  przy 1 wstrzymujacym siq podjqla

Uchvralq Nr XXIX/162/92 w sprav,' ie wystqpienia gminy Jtdrzejów

z l '{ iQdzykomunalnej Spó1ki Akcyjnej }i lJNICfll 'Jlv1.

,/Uchrva?a Nr XXIX/ 162/92 w zaleczeniu do proto'*.ótuf .

Przewodníczqcy obrad ze"z4dza 1O-cio minutowq przerwq.
' i ' fznowienie obrad.

Ad.10 .  Referu je  BurmÍs t rz .

"{nioskujeraby 
uchwa}a wesz}a w 2ycie z dniem

15 paádzíerni.ka br,

/proiekt uchu'aty zostal ptzekazzny radnym/.

riad.ny K.Grabowski zgZaszaraby w $ f po pkt 2 projektu uchwaly dopisaé

rrGdy sprzeda2 nastqouje w warrtnkach okreélonych w ust .2 ze stoiska

zorganizow&nego obok pojazdu pobiera s iq dodatkowo oplatq od tego

s  t o i  s k a r r .
Q:¡r lne B Koeiszewska- l6rs ia?:na ul .KoÉcielnej  sprzedaje s ig w wáfLl l t -

kach katastrof icznych.2ywnoéó jest  esmqdzona .Tam nie ma warunków,

aby Eurnistrz zezwol i? na handel .

Rad.ny K.Grabowski  :pod nieobecnoÉó p.radnej  Kociszewski .e j  - l ' lusi .a l

zglasza¡em v¡niosek, aby na ul.KoécÍelnej byly sprzedawane warzlwa¡ ouro'

cergrzyby  ,a  n ie  inne ?zeezy .

Burmistrz:wiadomo, 2e buduje s iQ targolv isko.Fo urzqdzeniu targowiska

nie bedzie mogla byó prov,radzona sprzeda2 poza sto?ami.

Radna D.Kiwiorska zgLaszaraby w $ I  pkt  5 l i t .c  projektu uchwaly

podn ieéó op?atq  do  kv . ro ty  50 .000 tys .z ! .

Radny A.C ies j .e lsk i  wnos i raby  w $  5  pk t  6  dop isaó¡ t tZa  za jqc ie  s to lu

pTzez sprzedawce nie legi tymuj4cego sfq zezwoleniem na handeL

obr^roány artykularrri pochodzenia zagranicznego pobiera siq oplatq

w  w y s o k o é c i  1 0 0 . 0 0 0 .  - z l t t .

F.adna Rogulska :wydawane sA lokal i .zacje dla f  u2ytkowników na

targovr icq. .Czy oni  bedq wynajmowaó te stoiska czy teL sami prowadzió

h a n d e L .

Burn,l strz: sami bqdq handlowaó.

hlniosek rad"neJ Kiwiorskiej  przyiqto 16 g?osarni  przy 2 glosach

przecir^¡  i  1 glosie vrstrzymuiqcym siq.

Burn is t rz :osoba sprzeda jAca ze  s to lu  bqdz ie  wobec tego p lac ió

wiqce j  n i2  za  v rydz ie r2a l ien ie  1oka lu .

i lad .a  zaa l<ceptov¡a la  wn iosek  radnego A.C ies ie lsk iego.

I tada '16  g tosan i  p rzy  2  g?osach wst rzymuiacych s iQ i  1  g?os ie  p rzec iw

powziqta uchv;a?e \ i r  Xi i IX/163/92 w sprawie ustalenia v ' ,1 'sokoéci  stawek

oplaty targov, 'e j ,  sposo'bu je j  poboru,  okreÉ1enia inkasentów oraz
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wynagrodzeni a z.a pobór

/Uchwala Nr XXIX/163/92

Itla tym iiada zako{,czy}e
w JqdrzeJowle.

I

te j  oplaty.
¡* zale,czeniu do protokóLu/.

obrady f  posiedzenÍa )XIX sesj i  Rady Pi ie js lc ie j

Sekretarz. gb¡ad:
'¿t:.t;^'a/''
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